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OBČINA MARKOVCI       

Občinski svet 

Markovci  43, 2281 MARKOVCI 
  788 88 80,   788 88 81 

e-naslov tajnistvo@markovci.si 

 

Številka: 032-0001/2010 

Datum: 13 11. 2012 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

11.  izredne seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v torek, 13. novembra 2012, 

ob  18.  uri v  sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 24. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Markovci sklical župan. Ugotovil je, da je svet sklepčen, saj so bili prisotni vsi 

svetniki občinskega sveta. Ker  je na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Markovci, s tem bila podana sklepčnost, je občinski svet lahko nadaljeval sejo in na podlagi 

46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci veljavno sprejemal odločitve.  

 

SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 

1. Marinka Bezjak Kolenko, direktorica občinske uprave;  

2. Branko Kostanjevec, Občinska uprava Občine Markovci; 

3. Ivan Golob, Poveljnik civilne zaščite 

4. Bojan Rizman, Nadzorni odbor 

5. Martin Ozmec, Štajerski Tednik Ptuj 

6. Slavica Pičerko Peklar, Večer 

7. Nevenka Težak, zapisnikarica 

 

 

Župan je uvodoma pozdravil navzoče in povedal, da je sejo sklical z namenom, da občinski 

svet seznani z razsežnostmi torkovih poplav ter poudaril, da bomo vsem prizadetim v 

poplavah pomagali, predvsem dvema družinama, ki sta bili najbolj prizadeti. Svetnike je 

seznanil, da je vlada že izdala merila za razdelitev sredstev ter hkrati povedal, da v kolikor bo 

škoda večja od 6,5 % bruto domačega proizvoda bomo dobili pomoč  tudi iz evropskih 

sredstev. Besedo je predal poveljniku štaba civilne zaščite. 

Poveljnik štaba CZ Ivan Golob se je uvodoma zahvalil vsem, ki so sodelovali v interventnih 

akcijah na poplavnem  območju.  V nadaljevanju je podal podrobno poročilo o vodenju 

intervencije in sicer od obvestila republiškega štaba civilne zaščite za rdeči alarm za poplave, 

do obvestila vseh pristojnih za sodelovanje v interventni akciji, do obvestila za vsesplošno 

alarmiranje občanov za nevarnost poplav večjih razsežnosti. Povedal je tudi, da bo potrebno 

dopolniti oz. prilagoditi načrt zaščite in reševanja za poplave, saj smo na območju občine 

Markovci pripravljeni za reševanje v primeru poplav, ko je pretok 1500 m3 na sekundo.  

Povedal je tudi, da kljub opozorilom za rdeči alarm ljudje na poplavnem območju občine niso 

verjeli, da bo reka imela takšne razsežnosti in se niso želeli umakniti dokler ni prišlo do 

razlitja vode ter v nadaljevanju podal poročilo o številu poplavljenih objektov in površin na 

poplavnem območju v Novi vasi, kjer so bili poplavljeni  kletni prostori, prav tako sta bili v 

Bukovcih poplavljeni dve stanovanjskih hiši v kletnih prostorih ter v Stojncih, kjer sta bili 

poplavljeni dve stanovanjski hiši. Povedal je še, da je naslednji dan že bil sklican sestanek 

štaba Civilne zaščite, na katerem smo dali navodila za ukrepanje na poplavnih območjih. 
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Župan se je poveljniku zahvalil za podano poročilo ter vodenje akcije in poudaril, da zahvala 

velja tudi gasilcem in vsem prostovoljcem, skavtom ter humanitarnim organizacijam, ki so 

sodelovale v akciji. Poudaril je, da nihče ni pričakoval poplav takšnih razsežnosti, zato je   

potrebno načrt zaščite in reševanja  za poplave dopolniti tudi z Novo vasjo pri Markovcih, ki 

v načrtu ni zajeta. Povedal je, da je občina  najbolj prizadetima družinama v Stojncih že 

pomagala in nakazala vsaki po 1500 evrov, tistim, ki pa so imeli  poplavljene kletne prostore 

ali garaže pa  400 € denarne pomoči. Pripravili smo tudi zloženko, s katero bomo prizadete 

občane obvestili na kakšen način lahko pridobijo kakršnokoli pomoč. 

 

V razpravi, ki se je razvila, so sodelovali svetniki Ivan Svržnjak, Konrad Janžekovič, Marko 

Lepoša, Milan Majer, Marjan Meglič in Franc Ferčič. Povedano je bilo, da je bilo na sestanku 

v Novi vasi pri Markovcih izraženo  nezadovoljstvo glede  obveščanja občanov o rdečem 

alarmu in da ni bilo na razpolago dovolj vreč in peska. Razpravljalci so ugotavljali,da so 

največji krivec za poplave takšnih razsežnosti naravovarstveniki, ki ne pustijo čiščenja struge 

Drave. Zagotovo pa so poplave presenetile tako občane občine Markovci, kot celotno 

Podravje, saj nihče ni pričakoval, da bodo tako razsežne. Županu so predlagali, da je potrebno 

v načrt zaščite in reševanja za primer poplav, vključiti še območje čistilne naprave v 

Markovcih, ter Novo vas pri Markovcih. V postopku sanacije je potrebno pristopiti k ureditvi 

nasipov v »doleh« v Novi vasi pri Markovcih, ki so bili najbolj poplavljeni. V razpravi je bilo 

tudi poudarjeno, da bi župan v takšni in podobni naravni nesreči moral takoj sklicati krizni 

štab, da bi delo na terenu lahko potekalo bolj koordinirano. 

 

Sklepne besede je župan strnil v naslednjem 

 

SKLEPU številka 212/2012: 

Vsi so ugotavljali, da je prizadetim potrebno pomagati, predvsem družinama v Stojncih, 

ki so imele poplavljene stanovanjske prostore. Na predlog podžupana Franca Ferčiča so  

navzoči sklenili, da bodo prizadetim pomagali tudi oni, in sicer  bodo  eno sejnino v 

celoti nakazali na račun za pomoč prizadetim občanom,  nagrado pa bosta v celoti 

nakazala tudi podžupana in župan, ki se bo prav tako odpovedal delu nagrade. Navzoči 

so tudi sklenili, da bo občina najbolj prizadetim družinam v Stojncih, ki so utrpele 

največjo škodo  še pomagala s finančnimi sredstvi iz občinskega proračuna v skupnem 

znesku do 10.000,00 €. Sklenili so tudi, da se pristopi k dopolnitvi načrta zaščite in 

reševanju v delu poplave, ki se dopolnijo z območjem Markovcev in Nove vasi pri 

Markovcih. 

 

Na koncu se je župan še enkrat zahvalil vsem, ki so sodelovali v interventni akciji. Zahvalil pa 

se je tudi svetnikom za prisotnost na današnji seji in ob 20. uri sejo zaključil. 

 

 

Zapisala       Župan  

Nevenka Težak          Milan Gabrovec, prof. 


